
Inspreken 16 mei ‘23
 Ik wil de volgende punten nog even aanstippen voordat u vanavond een beslissing gaat nemen over 
de voortzetting van het haalbaarheidsonderzoek.

Ontheffing BPL door provincie.
De gemeente juicht over de verleende ontheffing, terwijl de volledige bezwaarperiode nog moet 
starten. De provincie heeft die ontheffing op onjuiste gronden verleend, dus de instandhouding 
daarvan in beroep is zeer twijfelachtig.
Noodzaak woningbouw
De gemeente voldoet ruimschoots aan haar verplichtingen, zij bouwt zelfs 250% van haar opdracht. 
Bij het project aan de Veerdijk waar 40 woningen gepland waren kunnen in plaats daarvan nu opeens 
hotelkamers komen. Waar is die bouwnoodzaak opeens gebleven? 
Stiltegebied
Het gebied is aangewezen als stiltegebied. Daaraan wordt bij alle plannen volledig voorbij gegaan.
Bestemming IJsbaanterrein in het kader van de natuur.
Het huidige bestemmingsplan is een actualisering van het Bestemmingsplan Wormer Oost en 
Midden van 12 september 2007. Daarin stond: ‘De op de plankaart voor sport aangewezen gronden 
zijn bestemd voor sportterreinen, met dien verstande dat waar dat op de plankaart als zodanig is 
aangegeven uitsluitend een natuurijsbaan en een watersportvereniging zijn toegestaan.’ ‘De 
natuurijsbaan is binnen de sportbestemming strikt bestemd tot dat gebruik. Deze wat striktere 
bestemmingen is overigens niet alleen opgenomen in het kader van de ecologische waardevolle 
gebieden, maar ook om een goed woon- en leefklimaat voor de omwonenden te waarborgen.’
In de toelichting van het huidige plan staat: ‘In dit nieuwe bestemmingsplan plan worden in beginsel 
geen nieuwe ruimtelijke ontwikkelingen (anders dan reeds in de vorige bestemmingsplannen 
aanwezig waren) meegenomen die rechtstreeks mogelijk worden gemaakt.’
In tegenspraak hiermee is in het huidige plan het woord ‘uitsluitend’ vervangen door ‘tevens’, 
waardoor de huidige voornemens voor een tennis/padelpark mogelijk worden. 
Hier heeft iets heel schimmigs en stiekems afgespeeld. 
Onduidelijkheden in het procesvoorstel en het lopende proces.
Hier heb ik dezelfde vragen als GroenLinks, die u ook hebt ontvangen. Ik ga er hopelijk terecht vanuit 
dat u op de hoogte bent van de vragen die GL stelt en de amendementen en motie die zij ingediend 
heeft. In de luttele drie minuten spreektijd die mij hier gegund worden ga ik daar niet verder op in.
Vertrouwen politiek. 
in de periode dat ik me bezig ben gaan houden met deze plannen is mijn vertrouwen in de politiek 
flink afgenomen. 
De POV die bij de Provincie beweert dat er een kleiner tennispark komt dan nu aanwezig is in 
Wormer.
Een wethouder die beweert dat er 1.500 tennisleden zijn, terwijl dat nog niet de helft betreft. 
De ambtelijke organisatie, in de persoon van de projectleider, lijkt te kunnen doen en laten wat hij 
wil. 
De informatieavond waar allerlei onwaarheden werden verkondigd. 
Onze informatieavond waar op één na geen enkele politicus kwam opdagen. 
De badinerende wijze waarop onze acties worden weggezet als ‘not in my backyard’.
De manier waarop op ons inspreken wordt gereageerd alsof wij onwetende kleuters zijn. Ik hoop 
daar dan vandaag ook van verschoond te blijven.


